
 
 

Referat styremøte Våg Fotballklubb 

Sted: Klubbhuset Karuss 

Møte nr. 10-2023/2024 

Dato: 24.01.2024 

Kl.: 19:30 

 

Til stede:  

Even Øgrey Brandsdal (EØB), Uyen Rødland (UR), Joachim Nygaard (JN), Geir Åge Nomeland (GÅN), 

Vidar Borgen (VB) og Marius Linge.  

I tillegg møter Ole Tobias Mehn-Andersen (OTMA) fra administrasjonen. 

 

 

Agenda: 

 

55-23 Styremøtereferat 

Referat fra forrige møte godkjent 

 

56-23 Status fra Styret  

 Daglig leder – Ansatt ny samfunnskontakt/FFO/Akademi-leder. Jobbet en uke, bruker tiden på 

å komme inn i arbeidsoppgavene. Halve lønnen hennes er dekket av tilskudd gitt av Dam-

stiftelsen med hovedtiltak Aktiv på Slettheia. Har allerede søkt om å forlenge støtten med 

ytterligere tre år. 

 Uyen/OTMA har hatt møte med arrangementsutvalg. Bestemt dato for high five: 7.-8. 

september.  

  

57-23 Oppfølgingspunkter daglig leder 

1. Medlemsoversikt 26.01.2024 – Status medlemmer 
a. 957 aktive medlemmer (registrert i Hoopit) 
b. 222 ledere 
c. 175 støttemedlemmer 

Antall betalende medlemmer økt med ca. 50 % fra 2022 til 2023. 
Det er fortsatt flere aktive medlemmer som ikke er registrert i Hoopit, det jobbes mot å 
få komplett medlemsregister i Hoopit, og dette skal være på plass innen utgangen av 
februar. 
Det har vært en formidabel jobb å få en komplett medlemsoversikt, og det jobbes 
fortsatt aktivt med å få dette på plass.  

2. Status Hoopit 
Det er fortsatt en del utøvere som ikke er registrert i Hoopit. Administrasjonen jobber 

fortsatt aktivt med å få registrert alle utøvere i Hoopit.  

Skal være workshop for alle lagledere i februar med praktisk informasjon.  

3. Status FFO/Akademi 
a. 34 fortsatt på FFO, 19 på akademi. En har sluttet. Skal begynne to nye på FFO. 
b. Det skal nå legges opp til et bedre Akademi-tilbud for jentene, med egne 

treningsgrupper. Skal markedsføres med oppstart etter påske.  



c. Én ansatt på FFO er nå på oppsigelsestid, ut februar. Kathrine Stava skal også 
jobbe med FFO/Akademi.  

d. Kathrine Stava skal jobbe med å utvikle kvaliteten på FFO og Akademi. 
4. Status Våghallen 

OTMA jobber med nye alternativer for kunstgresshall, eventuelt både kunstgress- og 

flerbrukshall. 

JN har vært i kontakt med potensielle private sponsorer.  

OTMA tar opp tråden med Birkenes ift. kostnadsoverslag. 

5. Status Vågal cup i Sørlandshallen 
18 påmeldte lag pr nå.  
Det jobbes med mulige sponsorer til cupen. 
Tilbakemeldinger fra Gimle Troll er at 13 minutter er for korte kamper. Vi endrer dette til 
18 minutter, og forsøker å få med flere lag. 

6. Sponsorer 
OTMA presenterte oversikt over nåværende sponsorer, samt mulige sponsorer for 2024. 
Pr nå. viser oversikten at vi har sponsoravtaler på kr 1.441.500 for 2024. Foreløpig 
budsjett er lagt opp til en sponsorinntekt på 1,8 millioner, og det skal være overkommelig, 
iht. OTMA. 

7. Søknader om støtte 
OTMA presenterte en oversikt over støtteordninger. Det er i år søkt om veldig mye 
ekstramidler til inkluderingstiltak, og vi har allerede fått innvilget 400.000 fra Dam-
stiftelsen til prosjektet Aktiv på Slettheia. 
Det legges også inn alle tilskudd vi har fått i 2023 i oversikten. OTMA sender ut komplett 
oversikt i etterkant av styremøtet. 
Det ble også kommentert at vi må søke Cultiva om midler. OTMA følger opp denne. 

8. Tidsbruk 
OTMA presenterte en oversikt. Arbeidsukene er varierte, og variert utfra hvilken periode 
man er i året.  

9. Tilstedeværelse 
En oversikt over når kontoret skal være bemannet i januar og februar på dagtid ble 
presentert av OTMA. 

 

58-23  Medlemskontingent trenere i Våg (innsendt av Uyen) 

 Det ble vedtatt på forrige styremøte at trenere i klubben skal være medlemmer, og skal betale 

medlemskontingent på 50 kroner. Vi har i etterkant av dette blitt gjort oppmerksom på at ikke 

vi kan kreve at trenerne skal være medlemmer. Vi går tilbake på dette vedtaket, og vedtar at 

man ikke må være medlem i klubben for å være trener, men vi oppfordrer sterkt trenerne til å 

bli medlemmer, for å ha medbestemmelsesrett på årsmøtet. 

 

59-23 Medlemskontingent Minifotball (innsendt av Ole Tobias) 

Styret diskuterte saken. Vi ønsker ikke at det skal bli et krav om å bli medlem for å være med 

på Minifotball, men vi ønsker å oppfordre sterkt foreldrene til å melde seg inn i klubben.  

 

60-23 Forslag om vedtektsendring, vedr. stemmerett for 15-åringer 

Alle er enige om at forslaget til vedtektsendring skal legges fram på årsmøtet. 

Endringen blir at man må være fylt 15 år i kalenderåret, for å ha stemmerett på årsmøtet. 

UR foreslo også å be Hallgeir Oftedal om å gi en tilbakemelding om det er flere ting i 

vedtektene våre som ikke er iht. NIF’s regelverk. Vi rekker ikke dette før dette årsmøtet, men 

tar opp tråden mot Årsmøte 2025. 

 



61-23 Valgkomiteen  

Are Sætervadet og Iver Kirkland har trukket seg fra valgkomiteen, og komiteen består nå av 

kun Eileen Jacobsen.  

Kjetil Abrahamsen og Selma Johansen foreslås som nye medlemmer av valgkomiteen for 

neste valgperiode, Eileen Jacobsen foreslås gjenvalgt.  

 

62-23 Regnskap 2023 

 Regnskapet er sendt ut på forhånd. Pr nå ser vi ut til å gå med rundt 200.000 i minus. Det har 

påløpt mye ekstrakostnader med gammel moro. Blant annet tapsført gamle kundefordringer 

med 130.000 og betalt Spoortz for 2021 og 2022 med over 50.000. 

 GÅN følger opp regnskapsfører ifm. årsavstemming, og får oversendt regnskap til revisjon. 

 

63-23 Budsjett 2024 

Det ble presentert et foreløpig budsjett. Ble kommentert enkelte endringer, dette 

gjennomgås, og nytt utkast sendes på mail til alle styremedlemmene.  

64-23 Årsmøte 2024 

Årsmøtedato er varslet, 19. mars. Deadline for saker er 5. mars, det er ikke kommet inn noen 

saker utenfra pr dags dato. Deadline for å ferdigstille dokumentpakken til årsmøtet er 12. 

mars, 7 dager før årsmøtet.  


